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Kære Benny Engelbrecht
I en lang række år, havde jeg stor glæde og nytte af at følge debatten i Folketingssalen, 
Først på DK4 og senere på.DR 2.
Men fra 1. november var det pludselig slut.
Jeg fæstnede mig ikke voldsomt ved sagen straks. 
Finanslovsdebatten blev transmitteret, Folketingets juleferie nærmede sig ,og egne 
juleforberedelser krævede min opmærksomhed .
Men nu er det blevet januar, og jeg begynder virkelig at savne debatterne , de mange oplysninger , og den 
viden jeg fik om politik , gennem dem.
Jeg er opmærksom på, at Folketinget nu har sin egen TV-kanal, og jeg har kigget på Folketingets 
hjemmeside, for at finde ud af, hvordan man får adgang til den

Så vidt jeg kan se, er min eneste mulighed at tænde computeren, sætte mig foran skærmen og følge 
debatten der.
Men det er nu ikke det samme, som et godt stort fjernsyn, der står i stuen og hvor man kan bedrive andre 
småsysler mens man kigger og lytter.
Jeg bor i Sønderborgområdet hvor vi køber fjernsyn fra Stofa via fællesantenne. Men ingen af de pakker, der 
udbydes , indeholder Folketingskanalen - heller ikke digitale temapakker.
Ifølge Folketingets hjemmeside kan man købe Folketingskanalen hos Youtube.
Men jeg syne det er lidt underligt, at man kun kan købe kanalen hos een bestemt privat udbyder  .

Som tidligere aktiv i oplysningsforbund og Folkeuniversitet, synes jeg også ,at det er et tilbageskridt for det 
måske lidt gammeldags begreb -. folkeoplysningen.
Jeg ved ikke, om du har mulighed for at hjælpe mig, men jeg har forstået at Folketinget skal drøfte (eller 
måske allerede drøfter) medieudviklingen, og dette her er vel et lille hjørne af den.
Jeg ser meget frem til at høre fra dig.

Men venlig hilsen
Lenna Bødker
Peerløkke 11 Vester Sottrup
6400 Sønderborg
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